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اورژانس بیمارستان پلدختر 
اسفندماه امسال 

به بهره برداری می رسد
ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم پلدختر و 
اورژانس  گفت:  اسلامی،  مجلس شورای  در  معمولان 
بهره برداری  به  امسال  اسفندماه  پلدختر  بیمارستان 

می رسد.
سید حمید رضا کاظمی روز گذشته اظهار کرد: بیش از 
250 میلیارد ریال در حوزه بهداشــت و درمان پلدختر در 

شرایط سخت اقتصادی هزینه شده است.
وی، گفت: اورژانس بیمارستان پلدختر شامل بخش های 
مختلف NICU )بخش مراقبت های ویژه نوزادان نارس( و 

ICU آماده افتتاح هستند.
نماینده مــردم پلدختر و معمولان در مجلس شــورای 
اســامی، افزود: احداث این بخش ها کاری بســیار بزرگ و 
در ســطح استان کم نظیر اســت که قرار بود در دهه فجر 
امســال به بهره برداری برسد اما با رایزنی ها و پیگیری های 
انجام شده با وزیر بهداشت و مشورت روسای دانشگاه علوم 
پزشکی لرستان و شبکه بهداشت و درمان پلدختر مقرر شد 
اورژانس پلدختر اســفند ماه امســال با حضور وزیر به طور 

رسمی افتتاح شود.
کاظمی، گفت: با توجه به اینکه حدود 70 میلیارد ریال 
برای این پروژه درحوزه بهداشت در شهرستان هزینه شده، 
تاش و زحمات زیادی در این رابطه صورت گرفت و هدف 
از اینکه با حضور وزیر افتتاح شــود گرفتن امتیازی دیگر از 

وزیر برای شهر است.
وی، از مســئولان بهداشــت و درمان پلدختر خواست 
فعالیت و خدمات رســانی این بخش را آغــاز کنند و بدون 
وقفه آن را برای سرویس دهی و خدمات به مردم آماده کنند 

تا با حضور وزیر بهداشت افتتاح رسمی شود.
نماینده مــردم پلدختر و معمولان در مجلس شــورای 
اسامی، خاطرنشــان کرد: 21 پروژه خانه بهداشت نیز در 
شهرســتان احداث و آماده بهره برداری شــده که با خرید 
»ســی تی اســکن« و کارهای جدید بیش از 250 میلیارد 
ریال در حوزه بهداشــت و درمان در این شــرایط ســخت 
اقتصادی در شهرستان پلدختر هزینه شده و این فعالیت ها 

قابل تحسین است.
کاظمــی، افزود: دغدغه اصلی قبــل از این فعالیت ها در 
رابطه با بیمارســتان پلدختر این بود که به اورژانس تبدیل 
شــده بود و به علت کمبود پزشک توان پاسخگویی به نیاز 
مردم را نداشــت، اما هم اکنون خوشبختانه این بیمارستان 
17 پزشک متخصص دارد و می توانند نیازهای اولیه درمانی 

مردم را پاسخگو باشند.
وی، گفــت: پلدختــر با وجود عبــور جــاده ترانزیتی 
بین المللی با ســوانح، با تصادفات زیادی مواجه اســت، از 
طرفی بیماران شــهرهای مجاور مانند دره شهر و ماژین در 
استان ایام و شهرستان رومشکان در استان لرستان نیز به 

بیمارستان پلدختر مراجعه می کنند.
نماینده مــردم پلدختر و معمولان در مجلس شــورای 
اســامی، افزود: این جمعیت زیاد باعث شــد که مسئولان 
پذیرفتند و هم اکنــون اورژانس 50 تختخوابی پلدختر در 

استان لرستان کم نظیر است.
کاظمی، خاطرنشــان کــرد: بیمارســتان پلدختر 24 
تختخوابی بــود که با این کلینیــک و اورژانس، امکانات 
جانبی، ســاختمان اداری بیمارســتان و بخش های ویژه 
که اضافه شــد فضای بیمارستان شهرستان مطلوب شده، 
البته پیگیری هــا برای بیمارســتان 88 تختخوابی ادامه 

دارد.

خبــر

مشاهده پلنگ ایرانی 
برای دومین بار در منطقه حفاظت شده 

بوزین و مرخیل

اداره محیط زیست  رئیس  سپهرغرب، گروه خبر: 
شهرســتان پاوه از رویت دومین پلنــگ ایرانی در 

منطقه حفاظت شده بوزین و مرخیل خبر داد.
محمــد اخگرزاده اظهــار کرد: در اردیبهشــت  ماه برای 
نخســتین بار با نصب دوربین تله ای توسط مستندسازان و 
استفاده از طعمه لاشــه، پلنگ منطقه حفاظت شده بوزین 
و مرخیل رویت شــد و تصویر اینگونه بــا ارزش به صورت 

مستند ثبت شد.
وی با بیان اینکه منطقه حفاظت شــده بوزین و مرخیل 
در 13 کیلومتری جنوب غرب شهرستان پاوه از توابع استان 
کرمانشــاه قرار دارد، بیان کرد: کل منطقه 78 هزار هکتار 
مســاحت دارد که مســاحت منطقه حفاظت شده بوزین و 

مرخیل 23 هزار هکتار است.
رئیس اداره محیط زیســت شهرســتان پاوه بیان کرد: 
از ســوی دامداران و ســاکنان روســتا های بخش باینگان 
گزارش هــای مکرری مبنی بر حضور گونــه ای از پلنگ در 
نقاط مختلفی از زیستگاه های حفاظت شده بوزین و مرخیل 

نیز ارائه شده است.
اخگرزاده بــا بیان اینکه آمــاری از پلنگ های ایرانی در 
کوه های پاوه به شیوه علمی در دسترس نیست، عنوان کرد: 
حدود یک مــاه پیش فردی نظامی در منطقه با مشــاهده 
پلنگ ایرانی شروع به فیلم برداری از آن کرد که فیلم آن به 
صورت مستند در محیط زیست استان کرمانشاه وجود دارد.
وی افزود: پلنگ ایرانی امــکان دارد در منطقه حفاظت 
شده »زله زرد« شهرستان گیانغرب و قصرشیرین هم وجود 
داشته باشــد، اما دوربین های تله ای آن را ثبت نکرده اند اما 
پلنگ در منطقه بوزین و مرخیل پاوه دیده اســت که شکار 

در مناطق زیستگاهی پلنگ ایرانی ممنوع است.
اخگرزاده با اشاره به اینک پلنگ ایرانی بیشتر در شمال 
و غرب کشــور قابل مشاهده است، عنوان کرد: پلنگ ایرانی 
یکی از بزرگترین زیرگونه های پلنگ بومی غرب آسیا است 
که در فهرست جانوران در معرض انقراض »آی یو سی ان« 

قرار دارد.
این مسئول با اشاره به اینکه پلنگ ایرانی تحت حمایت 
سازمان محیط زیست اســت، اظهار کرد: بیمه ما با امضای 
تفاهمنامــه ای مســؤولیت پلنگ ایرانی را برای خســاراتی 
همچــون تلفــات دام های جوامــع محلی و روســتائیان و 

همچنین خسارات جانی وارده به اشخاص برعهده گرفت.
اخگرزاده مهمترین مشکل منطقه حفاظت شده بوزین و 
مرخیل را کمبود نیروی انسانی دانست و گفت: با همکاری 
مردم و دوستداران محیط زیست می توانیم از محیط زیست 

حفاظت کرده و با شکارچیان غیر مجاز برخورد کنیم.
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آیت الله علما:

ضعف مدیریتی ریشه عمده مشکلات کرمانشاه است
تاکید بر لزوم ساخت و راه اندازی دانشگاه مذاهب اسلامی

سپهرغرب، گروه خبر: نماینده ولی فقیه 
در استان کرمانشاه گفت: عمده مشکلات 
استان کرمانشــاه اعم از بیکاری، فقر و... 

ریشه در ضعف مدیریتی دارد.
مجمــع نمایندگان اســتان کرمانشــاه روز 
گذشــته در راستای بررسی مشــکات استان 
کرمانشــاه به دیدار آیت الله شیخ مصطفی علما، 
نماینــده ولی فقیــه در اســتان و امــام جمعه 

کرمانشاه رفتند.
نماینده ولی فقیه در اســتان کرمانشــاه در 
این دیدار، اظهار کرد: بارها به استانداران ادوار 
مختلف گفته ام که این اســتان اســتعدادهای 
فراوانی برای اشــتغال و رفع فقر دارد که با یک 
مدیریت صحیح و کارآمد و دلســوزانه می توان 

این استعدادها را شکوفا کرد.
آیت الله شــیخ مصطفی علما بــه 900 هزار 
هکتار زمین کشــاورزی حاصلخیز و منابع آبی 
فراوان این اســتان اشاره و بیان کرد: این موارد 
بزرگترین استعداد و ســرمایه استان محسوب 
می شود و می توان با مدیریتی کارآمد، دلسوزانه 
و به کارگیــری جوانان متخصــص و نظارت بر 
عملکــرد آن ها اســتان کرمانشــاه را به قطب 

تولیدات کشاورزی تبدیل کرد.
وی ضمــن انتقــاد از به نتیجه نرســیدن 
پروژه هــای بــزرگ آبرســانی بــه زمین های 
مدیران  وعده های  افزود:  اســتان،  کشــاورزی 
مربوط در این زمینه  طی سالیان متمادی یکی 

پس از دیگری به ثمر نمی نشیند.
     بیت المــال را بــه بهانه اجرای 
خصوصی ســازی با کمترین قیمت واگذار 

کردند
علما در ادامه با اشاره به واگذاری های اخیر 
به بخش خصوصی در اســتان، اظهار داشــت: 
مگر می شــود بیت المــال را به بهانــه اجرای 
خصوصی ســازی بــا کمترین قیمــت و آن هم 
به طور قســطی واگذار کرد و در این رابطه بارها 
گفته ام باید جلوی این چنین واگذاری ها گرفته 
شود و همه نهاد های مرتبط، نمایندگان مجلس 

و قوه قضائیه با این روند برخورد لازم کنند.
وی خصوصی ســازی به معنــای صحیح را 

از سیاست ها و خط مشــی های نظام دانست و 
گفت: همــگان این را می دانند که باید از حجم 
و چاقــی دولت کاســت که دولت بــه وظایف 
مهمتر کشور رســیدگی کند، اما واگذاری باید 
کارشناسی شده و به دور از تاراج آن با حفاظت 

از بیت المال صورت پذیرد.
     انتقــاد از عملکرد ضعیف میراث 

فرهنگی کرمانشاه
وی در ادامه با اشــاره بــه عملکرد ضعیف 
میراث فرهنگی و گردشگری استان تاکنون نیز، 
گردشگری  ظرفیت های  کرمانشــاه  اظهارکرد: 
فراوانی همچون طاق بستان، کتیبه بیستون، غار 
قوری قلعه و... دارد که اگر این سرمایه ها دست 
دیگران بود اســتان را متحول می ساختند، اما 
متاســفانه می بینیم که به جای ساخت و توسعه 
زیرســاخت های گردشــگری به دنبــال اجرای 

برنامه های حاشیه ای و غیرارزشی می روند.
علما وظیفــه اصلی نمایندگان مجلس را در 
قالب قانونگذاری های کارشناســی شده و موثر 
برای کشــور عنوان و بیان کــرد: بنا بر ضعف 
مدیریتی در بخش هــای مختلف اجرایی، مردم 
برای حل مشــکات خود به نمایندگان مجلس 
رجــوع می کنند و قطعا اگر هــر نهاد و اداره ای 
وظیفه خود را بــه خوبی انجام دهد نمایندگان 
نیز با توان بیشــتری می توانند به وظایف اصلی 

خود رسیدگی کنند.
     تقاضای ثبت یک روز در سال به نام 

کرمانشاه

رئیس مجمع نمایندگان استان کرمانشاه نیز 
در ادامــه، اظهار کرد: یکی از مشــکات عمده 
در مســیر پیشرفت استان کرمانشاه بنا بر گفته 
کارشناســان، بانک ها هستند که با قوانین خود 
و عــدم حمایت های کافی از ســوی این بخش 
مشــکات فراوانی برای صنعتگران،کشاورزان و 

کارآفرینان ایجاد کرده اند.
یکی از طرح های خوب بــرای از بین بردن 
مشکات اســتان بحث طرح اشتغال روستایی 
اســت که بنا بر گفته حجت الاسام سید جواد 
حســینی کیا، نتوانســته ایم علیرغم استقبال و 
ثبت نام گسترده مردم، تسهیات مناسبی را در 

این بخش جذب کنیم.
وی در ادامه تقاضای ثبت یک روز در ســال 
به نام اســتان کرمانشــاه و دیدار مردم استان با 
مقــام معظم رهبری را در ایــن روز از حضرت 
آیت الله علما خواســتار شــد و افزود: اســتان 
کرمانشــاه با 9 هزار و 800 شــهید، داشــتن 
بالاترین تعداد کودکان شــهید و زنان شهیده 
و جانباز که تقدیم این نظام مقدس شــده اند، 
توقع دارند که چنین روزی ثبت شود و هر سال 
مردم شهیدپرور و ولایتی این استان به دیدار و 
تجدید بیعت بــا رهبر انقاب بروند و همچنین 
مردم شهر کرمانشاه نیز انتظار دارند که با توجه 
به موارد فوق، شــهر کرمانشاه نیز جزء مناطق 

جنگی محسوب شود.
     واگذاری های کرمانشــاه به بخش 

خصوصی با ایرادات فراوانی همراه است

نماینده مردم کرمانشــاه در مجلس شورای 
اســامی در ادامه با اشاره به حماسه غروآفرین 
22 بهمن ماه، اظهار داشت: روز 22 بهمن ماه و 
جشــن چهلمین سالگرد پیروزی انقاب دیدیم 
که مردم استان کرمانشاه علیرغم همه مشکات 
خود همچون گرفتاری های مالی و بیکاری که با 
آن دســت به گریبان هستند ، حضوری با شکوه 
و با عظمــت را به نمایش گذاشــتند که مایه 

مباهات همه ما بود.
احمد صفری افزود: این حرکت با بصیرت و 
عظیم مردمی ســبب می شود که هر مسؤول و 
نماینده ای بیش از بیش مدیون این مردم بزرگ 

و فهیم باشند.
وی خاطرنشــان کرد: برای خدمت به مردم 
اســتان امروز مســؤولان باید بیش از گذشته 
تاش کنند و دلسوزی بیشتری به خرج دهند.

وی ادامه داد: واگذاری های استان کرمانشاه 
به بخش خصوصی با ایرادات فراوانی همراه بوده 
و هســت و روز به روز نیز اجماع برای برخورد با 
ایــن واگذاری ها در مجلس و قــوه قضائیه نیز 

بالاتر می رود.
حاکــم بودن فضــای همدلی در اســتان با 
محوریــت نماینده ولی فقیه در اســتان و امام 
جمعه کرمانشاه از محوری ترین بیانات نماینده 
مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و گیان غرب در 

خانه ملت در این دیدار بود.
فرهاد تجــری افزود: این فضا ســبب مهیا 
شــدن هر حرکت مثبتی برای پیشــرفت شده 
و جــای بهانه ای برای کار و تــاش ما و دیگر 

مسؤولان باقی نگذاشته است.
وی در ادامــه با ارائه گزارشــی در خصوص 
وضعیت مناطق زلزله زده و روند بازسازی منازل 
زلزله زدگان اســتان اظهار کرد: پیگیر بازسازی 
حرم مطهر احمد بن اسحاق قمی و مساجد در 

این مناطق هستیم.
گفتنــی اســت ایــن دیــدار بــا حضــور 
رئیس  مختاری،  محمدحســین  حجت الاسام 
دانشگاه مذاهب اسامی برگزار شد که آیت الله 
علما بر لزوم ساخت و راه اندازی دانشگاه مذاهب 

اسامی مرکز کرمانشاه تاکید داشت.

وقتی مصوبه استانی بر زمین می ماند

تعلل های نامشخص برای افتتاح کانکس سالمندان خرم آباد
با وجود مصوبه  گروه خبر:  سپهرغرب، 
استان  سالمندان  ساماندهی  ستاد  جلسه 
مبنی بر ایجاد جاده مناسب ســازی برای 
کانکس سالمندان در خرم آباد تا دهه فجر 
توسط شهرداری، تاکنون این مهم بر زمین 
مانده و معلوم نیســت تا چــه زمانی این 

بلاتکلیفی ادامه دارد.
بــا توجه به افزایش جمعیت ســالمندی در 
کشــور و به تبع آن در لرســتان، انتظار می رود 
فراهمــی امکانات برای رفاه و آســایش هرچه 
بیشــتر این قشــر از جامعه توســط نهادهای 

حمایتی و دستگاه های اجرایی صورت پذیرد.
ســاخت خانه هــای امید، ایجــاد فضاهای 

ارائه خدمــات تفریحی،  چندمنظــوره بــرای 
پزشکی و ورزشی، ســاخت خانه های حمایتی 
توسط مراکز خیریه و دیگر حمایت های مادی و 
معنوی از جمله اقدامات مؤثر در کاهش عوارض 

سالمندی برای افراد جامعه محسوب می شود.
با وجــود پیگیری های بســیار بهزیســتی 
لرســتان و همچنیــن فرمانــداری خرم آباد و 
البته مصوبه جلســه ستاد ساماندهی سالمندان 
استان مورخه 23 دی ماه امسال مبنی بر ایجاد 
جاده مناسب ســازی برای کانکس ســالمندان 
در خرم آباد تا دهه فجر توســط شــهرداری، اما 
تاکنون این مهم بر زمین مانده و معلوم نیست 
تا چه زمانی این باتکلیفی ادامه خواهد داشت.

در همین راستا معاون توانبخشی بهزیستی 
لرستان با بیان اینکه تاکنون مکاتبات بسیاری 
با شــهرداری در خصوص مناسب سازی مسیر 
کانکس خدمات رســان به ســالمندان صورت 
گرفته اســت افزود: متأســفانه تاکنون پاســخ 

روشنی از سوی شهرداری ارائه نشده است.
بیــان داشــت: کانکــس  لیــا طاهــری 
خدمات رســان ماه هــا اســت در پــارک کیو 
جاگذاری شــده، با این وجــود بهره برداری از 
فعالیت های آن منوط به ایجاد مسیری مناسب 

برای تسهیل در رفت وآمد سالمندان است.
وی با بیــان اینکه دلیل تأخیر در انجام این 
کار توســط شــهرداری هنوز مشخص نیست، 

اظهارکرد: با وجود تأکید معاون سیاسی امنیتی 
اســتاندار برای بهره بــرداری از این کانکس در 
دهه فجر امســال اما با این شرایط امکان انجام 

در موعد یادشده دور از ذهن است.
معاون توانبخشی بهزیستی لرستان از وجود 
بیش از 150 هزار ســالمند در لرســتان خبر و 
ادامــه داد: از ایــن تعداد تنهــا 7 هزار و 750 

سالمند تحت پوشش بهزیستی استان هستند.
طاهری احداث خانه امید ســالمندان را نیز 
در هاله ای از ابهام عنوان و تصریح کرد: با وجود 
تأمین اعتبار لازم اما شــهرداری تاکنون زمین 
مناسبی را برای احداث خانه امید به بهزیستی 

معرفی نکرده است.


